
  

    

    

Skolebestyrelsesmøde  

  

Lindbjergskolen  
   

    

Mødedato: 27.04.2021 kl. 18.00 – 20.00  
Kultursalen  

  Næste møde: 26.05.2021 kl. 18.00 - 
20.00  
   

Deltagere: Hans Stampe Frederiksen 
(formand), Bjarke Stagstrup (formand), Lea 
Kjær Geiger, Kristina Hummelhoff Genz, 
Alex Damgaard, Rikke Binderup Damm, 
Mikael Harbo Bjørnskov, Stine Niebuhr 
Henriksen, Søren Haubjerg Sørensen, 
Louise Eide Hartung, Uffe Hvid, Rene 
Dupont  
   
Medarbejdervalgte medlemmer: Søren 
Lausdahl og Kirsten Gamborg  
   
Elevråd:   
   
Ledelsen: Erik Søgaard, Karoline 
Reenberg, Tanja Thomns  
   

    

Dagsorden  
   
1. Elevråd  
2. Ordblindevejledning  
3. Verdensmål  
4. Ansøgning, gl. børnehave  
5. Orientering  
6. Evt.  
                                  

    

   Dagsorden     

         

18.00 – 18.20  Let forplejning     

Ad 1.  
18.20 – 18.25  
  

Elevråd  Nyt fra elevrådet  
  
Elevrådet har ikke haft mulighed for at 
være samlet.   
Der kommer statsligt 3000,- til 
elevrådet som de i fællesskab skal 
beslutte hvad skal bruges til  



Ad 2.  
18.25 – 18.45  

Ordblindevejledning  Zita orienterer om indsatsen  
  
Herning Kommune har lavet ny 
ordblindestrategi. Politisk beslutning.  
I 2020 er der givet 4,7 mil. Til Herning 
Kommune. Disse er politisk besluttet 
skal gå til ordblindeindsatsen.  
12 ordblindevejledere til alle skoler. 
Flere skoler skal deles om én 
ordblindevejleder, men 
Lindbjergskolen har grundet sit elevtal 
sin egen.   
  
Formålet er at alle på trods af 
ordblindhed, kan tage dén 
uddannelse de ønsker.   
  
Zita orienterede om hendes rolle som 
ordblindevejleder/ordblindepakken.  
  
Elever der bliver testet ordblinde, 
kommer i et 7 ugers Pit-forløb af tre 
dages varighed.   
  
  
  

Ad 3.  
18.45 – 19.15  

Verdensmål  Verdensmålsambassadører 
orienterer om skolens arbejde med 
verdensmål  
  
Sascha og Katharina er 
ungeambassadører - de eneste i 
verden fra folkeskolen.   
Pigerne orienterede om, hvad det vil 
sige at være ambassadør og hvad 
deres arbejdsopgaver er.  
  
Det handler om at formidle fra ung til 
ung, viden, fællesskab og netværk.  
  
Lindbjergskolen har i dag haft besøg 
fra to konsulenter fra Unesco  
Sascha og Katharina har derudover 
undervist en af 6. klasserne.  
  
Karoline orienterede om 
Lindbjergskolens rolle som Unesco 
Verdensmålsskole, herunder 
hvorledes dette tænkes ind i 
elevernes undervisning og den 
generelle dagligdag som ansat og 
elev på Lindbjergskolen.   



  
Hvis bestyrelsen har forslag til gode 
ideer, kan de kontakte Karoline.  
  
  

Ad 4.  
19.25 – 19.40  

Ansøgning vedr. 
den gamle 
børnehave  

Vi har et ønske om at kunne bruge 
matriklen, hvor den gamle 
børnehave ligger. Forslag til 
ansøgning er vedhæftet.  
  
Lindbjergskolen har et ønske om at 
grunden ikke bliver solgt og evt. 
bebygget til huse.   
Skolen kunne bruge pladsen til 
relevante formål (se ansøgningen).  
Området har skolen gennem længere 
tid benyttet til 
specialklasserne. Skolen ønsker ikke 
at overtage bygningerne, men 
udelukkende en planeret grund.   
  
Driftschefen er involveret og har set 
udkastet til ansøgningen.   
  
Hvis ansøgningen godkendes i 
bestyrelsen, sendes den til Børne- 
Familieudvalget.   
  
Forslag om at involvere 
erhvervsuddannelserne til at 
bygge/renovere på grunden.   
  
Verdensmål (lighed i uddannelse) kan 
evt. bringes ind i ansøgningen.   
  
Ansøgningen godkendes  
  
  

Ad 5.  
19.40 – 19.55  

Orientering  Orientering fra skole og bestyrelse  
• Herunder coronasituationen  
• Økonomi  
• Kommende skoleår  
• Forældrehenvendelse  
  
SFOen har påbegyndt et samarbejde 
med Macmannberg. Udgangspunktet 
er nysgerrig vis.   
SFOen skal på en udviklingsdag fra 
fredag den 21. maj til 22. Maj. 
Medhjælpere og vikarer vil varetage 
SFOen fredag. Hvis 



bestyrelsesmedlemmer ønsker at 
hjælpe denne dag, vil det være givtigt. 
Kontakt Villiam eller Erik hvis I ønsker 
dette.  
  
Coronasituationen:  
Vi finder ud af det hver gang!  
9.Klasserne benytter kultursalene for 
at forsøge at adskille dem.   
Undervisningen udenfor forventes 
afholdt minimum én gang i ugen.   
  
Kommende punkter:  
Økonomi  
Kommende skoleår  
Forældrehenvendelse  
  
  
  
  

Ad 6.  
19.55 – 20.00  

Evt.  Tak for chokoladen til lærerne   
Orientering om ansættelser  

      

  
   
   
   
Hans Stampe Frederiksen/Bjarke Stagstrup  
Erik Søgaard  
                     
 


